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Protokół Nr 1/2018 

z odbytego wspólnego posiedzenia wszystkich składów osobowych 

Komisji Rady Miejskiej w  Rzepinie 

w dniu 10 grudnia 2018r. 

 

Obecni  radni: 

1. Jarosław Borowiec 

2. Kazimierz Depczyński 

3. Jarosław Dudzis 

4. Anna Gajda-Cikota 

5. Wincenty Jędrzejewski 

6. Adrian Kasik 

7. Eugeniusz Komar 

8. Krystyna Kramarzewska 

9. Cezary Nowaczewski 

10. Wioletta Nowak 

11. Grzegorz Oczyński 

12. Ryszard Rybowiak 

13. Dariusz Wąsowicz 

14. Krzysztof Wolszczak 

15. Andrzej Zator 

  

 Przewodniczący Komisji  Petycji, Skarg i Wniosków Pan Dariusz Wąsowicz otworzył 

wspólne posiedzenie  wszystkich składów osobowych Komisji Rady Miejskiej w Rzepinie, 

witając wszystkich obecnych poinformował, iż do porządku obrad komisji należy wprowadzić 

dodatkowy punkt  wybór  wiceprzewodniczących Komisji Rady Miejskiej (jako punkt 1), 

wobec tego  porządek wspólnego posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Wybór wiceprzewodniczących komisji Rady Miejskiej w Rzepinie: 

a) Komisji Rewizyjnej, 

b) Petycji, Skarg i Wniosków, 
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c) Komisji Gospodarczej, 

d) Komisji Społecznej. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Gminy Rzepin na 2019r. 

3. Wypracowanie opinii zbiorczej dot. projektu budżetu na 2019r. 

4. Sprawy różne. 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad wspólnego posiedzenia komisji głosowało 15 radnych -

jednogłośnie. 

Pkt 1. Wybór wiceprzewodniczących Komisji Rady Miejskiej w  Rzepinie. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej wybrany został radny Krzysztof Wolszczak. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Petycji, Skarg i Wniosków wybrany został radny Andrzej 

Zator, Wiceprzewodniczącym Komisji Gospodarczej wybrany został radny Ryszard 

Rybowiak, Wiceprzewodniczącą Komisji Społecznej wybrana została radna Anna Gajda-

Cikota. 

Pkt 2. Opiniowanie projektu budżetu Gminy Rzepin na 2019r. 

Na wstępie Pani Skarbnik Małgorzata Barwińska poinformowała , iż w projekcie budżetu na 

2019r. proponuje się przyjąć dochody w wysokości - 64.805.000,00zł w tym: 

- dochody bieżące w kwocie -  44.861.931,45 

- dochody majątkowe w kwocie - 19.943.68,55 

- wydatki w wysokości -  63.560.699,00zł w tym: 

- wydatki bieżące - 43.595.636,42zł 

- wydatki majątkowe - 19.965.062,58zł 

Ponadto w projekcie budżetu zaplanowano na 2019r. następujące inwestycje: 

- porządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Rzepin II etap w tym środki  

z Regionalnego Programu Operacyjnego Lubuskie 2020 – kwota 1.998.926,38zł, środki 

własne w kwocie 1.877.457,56zł. Razem na powyższą inwestycję planuje się przeznaczyć 

kwotę – 3.876.383.84zł. 

Następne  zadanie to, uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Rzepin: 

Środki z RPOL 2020 to kwota 6.299.338,92zł, środki własne – 7.626.271,49zł razem na to 

zadanie proponuje się przeznaczyć kwotę 13.925.610.41zł. 

Kolejnym zadaniem informowała nadal Pani Skarbnik będzie uzbrojenie terenów 

inwestycyjnych na obszarze Gminy Rzepin środki z RPOL 2020 to kwota 1.494.803,25zł, 

środki własne to 668.264.98zł razem na to zadanie proponuje się przeznaczyć -

2.163.068,23zł. 
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W związku z czym przy tak skonstruowanym budżecie powstanie nadwyżka  budżetowa w 

wysokości 1.244.301,00zł. która zostanie przeznaczona na spłatę kredytów. 

Gdy chodzi o planowane zadłużenie  Gminy Rzepin na koniec 2019r.kwota ta wyniesie 

16.599.650,15zł.- są to najistotniejsze założenia do budżetu na 2019r.- poinformowała Pani 

Skarbnik , jednocześnie prosiła o zadawanie ewentualnych pytań. 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji Pan Dariusz Wąsowicz poinformował, iż 

radni otrzymali projekt budżetu, w związku z czym otworzył dyskusję na powyższy temat. 

Jednocześnie zadając pytanie dot. dochodów majątkowych – wpływy z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zaplanowano 

kwotę 10.140.000,00zł (w tym: sprzedaż lokali mieszkalnych, działek na strefie, działek pod 

budownictwo jednorodzinne itd.) pytał więc, czy gmina będzie w stanie takie dochody 

pozyskać? 

Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział , że chodzi przede wszystkim o sprzedaż działek, 

które znajdują się w strefie ekonomicznej, dlatego też podana kwota jest realna do 

pozyskania. 

Nadto radny Dariusz Wąsowicz podjął temat -  dział transport i łączność - zaplanowano 

wydatki o łącznej kwocie 281.000,00 zł  z tego na zakup materiałów na remont dróg 

74.700,00zł, pytał więc na co zaplanowano tę kwotę? Przede wszystkim na remonty dróg- 

odpowiedział Pan Burmistrz. 

Następnie w kwestii remontu dróg głos zabrała radna Krystyna Kramarzewska, radny 

Kazimierz Depczyński oraz radny Jarosław Borowiec  oraz zapewnienia środków na ten cel 

m.in. na budowę drogi na ul. Prusa w Rzepinie. Nadto radny Kazimierz Depczyński 

sugerował, aby wprowadzić ograniczenie ruchu do 30 km/h na terenie Starego Miasta (m.in. 

na ul.Ks.Stanisława Kusiaka i na  ul. Wąskiej). 

Burmistrz S. Dudzis odpowiedział, że w 2019r. trzeba będzie zacisnąć pasa i każdą złotówkę 

oglądać z dwóch stron. Natomiast gdy chodzi o remonty dróg będą robione w miarę 

możliwości finansowych , gdy chodzi o budowę drogi na ul. Prusa nie będzie robiona w 

2019r. 

Jeżeli chodzi o ograniczenie prędkości do 30 km/h została podjęta decyzja, że na Starym 

Mieście będzie zmiana organizacji ruchu uwzględniając obniżenie prędkość do 30 km/h. 

Na tym Przewodniczący Dariusz Wąsowicz zamknął dyskusję na powyższy temat. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do poszczególnych komisji o wyrażenie opinii nt. 

projektu budżetu Gminy Rzepin na 2019r. 

Komisja Rewizyjna (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2019r. 
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Komisja Petycji, Skarg i Wniosków (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

na 2019r. 

Komisja Gospodarcza (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2019r. 

Komisja Społeczna (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2019r. 

Podsumowując powyższe Przewodniczący Komisji poinformował, iż wszystkie komisje Rady 

Miejskiej w Rzepinie projekt budżetu Gminy Rzepin na 2019r. zaopiniowały pozytywnie.  

Pkt 3. Wypracowanie opinii zbiorczej dot. projektu budżetu Gminy Rzepin na 2019r. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wąsowicz poinformował, że zgodnie z  pozytywną  opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze oraz pozytywną opinią Komisji 

Rewizyjnej,  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Społecznej Rady Miejskiej w 

Rzepinie projekt budżetu Gminy Rzepin na 2019r. został zaopiniowany pozytywnie. 

Pkt 4. Sprawy różne. 

Głos zabrał radny Jarosław Dudzis sugerując, by nadać nazwy wszystkim  ulicom, którym nie 

nadano jeszcze nazw, a na których planuje się wykonanie inwestycji, bądź budowę domków 

jednorodzinnych, tak by już  przed rozpoczęciem budowy były nadane nazwy ulic.  

Sugerował także, by na sesję styczniową przygotować projekty uchwał porządkujące nazwy 

ulic na osiedlu Prusa.  

Radny Jarosław Dudzis sugerował również, żeby powołać Gminny Ośrodek Wsparcia, który 

podlegałby całkowicie pod Gminę Rzepin, a nie pod Powiat Słubicki. 

Nadto poinformował, iż dotychczas radni robili zrzutkę  na zakup fajerwerków na „ Światełko 

do Nieba” na   Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy. 

Następnie radny Andrzej Zator podziękował za to, że w m. Radów powstał nowy chodnik. 

Jednocześnie prosił o postawienie dwóch lamp przy chodniku od strony Kowalowa. 

Natomiast radny Adrian Kasik podniósł temat utwardzenia terenu między garażami (dojazd 

do przedszkola) na ul. Elizy Orzeszkowej.  

Radny Ryszard Rybowiak sugerował, aby w jakiś sposób osłonić od strony chodnika plac 

zabaw na ul. Chrobrego, ponieważ przechodzą tamtędy kondukty pogrzebowe. 

Radna Wioletta Nowak zwróciła się z prośbą o uwzględnienie poprawy estetyki placu zabaw  

na Os. Leśnym oraz wydzielenia części dla bawiących się dzieci  i dla starszej młodzieży. 

Nadto zgłosiła w imieniu mieszkańców ul. Puszczy Rzepińskiej problem, gdyż podczas 

intensywnych opadów deszczu są zalewane ich posesje. 

Burmistrz Sławomir Dudzis poinformował, iż trzeba i należy poprawić tę drogę. Gdy chodzi o 

poprawę estetyki placu zabaw w miarę możliwości będą uzupełniane urządzenia na placach 
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zabaw, widzi również  taką potrzebę oddzielenia części dla dzieci i młodzieży-dodał 

burmistrz.   

Przewodniczący Rady  Wincenty Jędrzejewski zgłosił problem dzików znajdujących się na 

ogródkach działkach w Rzepinie oraz problem ul. Dworcowej i ul. Słubickiej , gdy pada 

deszcz ciężko jest tam przejść. Sugerował także, by śmietnik przy bloku na  ul. Dworcowej 35 

przenieść bliżej torów, ponieważ jest tam duży nieporządek. 

Radny Jarosław Borowiec zgłosił problem funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Rzepinie, 

pytał więc kto jest władny, by sprawdzić tę sytuację? 

Burmistrz Sławomir Dudzis  odpowiedział, że gdy chodzi o śmietnik przyjrzymy się temu. 

Jeżeli chodzi o  płynącą wodę , która płynie po intensywnych opadach ul. Słubicką i ul. 

Dworcową – problem jest - aczkolwiek opady są przez 15 min. i po 15 min. wody już nie ma, 

natomiast żeby problemu całkowicie się pozbyć potrzebna jest duża inwestycja  – powiedział 

Burmistrz Dudzis. 

Gdy chodzi o Przychodnię  Zdrowia w Rzepinie mówił burmistrz, właścicielem jest Szpital 

Powiatowy w Słubicach- w przychodni  pracuje jedna Pani doktor, a dwóch lekarzy  przyjeżdża z 

doskoku jest duży problem z zatrudnieniem lekarzy. 

Gdy chodzi o dziki jest to temat bardzo trudny, gdyż za dzikie  zwierzęta odpowiada Nadleśnictwo, 

bądź Koło Łowieckie, jednakże każdy przerzuca odpowiedzialność na gminę. W związku  z czym 

Gmina zakupiła urządzenie odstraszające dziki i na jakiś czas  zdawało to egzamin, lecz one się 

przyzwyczaiły do tego i wracały z powrotem i tak do końca nie wiadomo kto jest odpowiedzialny za 

dziki. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczył: 

Bernadetta Wąsowicz                                                                        Przewodniczący Komisji Petycji,  

                                                                                                                         Skarg i Wniosków 

                                                                                                                        (-) Dariusz Wąsowicz 

 

 


